

# AMICALE DU PERSONNEL DU CONSEIL DE L'EUROPE



Cher-es collègues,

Vous venez d'intégrer le Conseil de l'Europe en tant qu'agent-e ?

L'Amicale du Conseil de l'Europe vous souhaite la bienvenue et vous informe qu'en tant que membre de l'Amicale, vous pouvez accéder à toutes les activités dont vous trouverez un aperçu dans le dépliant ci-joint et sur notre site web.

Les activités de l'Amicale reposent sur les engagements et la solidarité d'agents bénévoles. Vous pouvez vous-même devenir un membre actif en proposant une nouvelle activité ou en contribuant à des actions culturelles, sociales ou sportives.

Vous trouverez dans ce dossier un dépliant présentant l'Amicale et les modalités d'adhésion. Nous vous invitons également à vous abonner à la newsletter afin d'être régulièrement informé-e des actualités de l'Amicale et à suivre toutes les activités sur notre site internet.

Amicalement,

**Denis HUBER**  
Président de l'Amicale

**Amicale du Conseil de l'Europe**  
Palais de l'Europe – F-67 075 Strasbourg Cedex  
[www.coe.int/amicale](http://www.coe.int/amicale) – [amicale@coe.int](mailto:amicale@coe.int)  
Tél: +33 (0)3 90 21 54 95





# THE STAFF AMICALE OF THE COUNCIL OF EUROPE



Dear colleagues,

Just joined the Organisation as a new staff member?

The Council of Europe's staff Amicale is happy to welcome you among its ranks. Membership in the Amicale gives you the possibility of taking part in any or all of the activities described in the accompanying leaflet.

The Amicale's activities are made possible solely by the support and commitment of volunteer staff-members. We invite you to join us more actively by proposing a new activity or by contributing to existing cultural, social or sporting initiatives.

This file contains the Amicale's introductory leaflet and an explanation of how membership works. In addition, you may wish to subscribe to the Amicale's electronic newsletter to keep up to date with our events and check our website for regular announcements of new and interesting activities.

Sincerely,

**Denis HUBER**  
Amicale President

**Council of Europe Amicale**  
Palais de l'Europe – F-67 075 Strasbourg Cedex  
[www.coe.int/amicale](http://www.coe.int/amicale) – [amicale@coe.int](mailto:amicale@coe.int)  
Tél: +33 (0)3 90 21 54 95

